
Krabbesesongen høsten 2012



Forventningene til 

sesongen 2012

• Vi hadde investert i ny og 

raskere båt. 

• Bedre og mer driftssikker båt 

og utstyr.

• Med raskere båt regna vi ut at 

vi kunne dra ca. 200 teiner  

mer per dag..

• Vi kunne utvide området å 

fiske i.

• Satte ut i overkant av 1000 

teiner.

• Vi var mildt sagt ganske spente 

på hva denne sesongen ville 

bringe, men det var ingen tvil 

på at vi hadde store 

forventninger.



Starten av sesongen 2012

• Vi starta sesongen ganske 

rolig, det var ganske my 

prøving og feiling med ny båt 

og nye krabbefelt

• Været starta upåklagelig  vi lå 

stort sett i blikkstilla, 

fangstene  var ikke så aller 

verst .

• I år var det ganske annerledes 

i fra fjoråret, vi startet 

sesongen med å få 

vasskrabbe. Fjoråret så vi ikke 

nesten ikke antydning til 

vasskrabbe før sent i 

sesongen.  

• Krabben virket egentlig ganske 

aktiv, var ikke nødvendig  å 

flytte hvert drag.



• Det var ganske bra med  krabbe i 
teinene, men det ble bare mer 
og mer vasskrabbe.

• Vi prøvde på litt forskjellige 
dybder, men det var kun på 
veldig grunt vann det var lite 
vasskrabbe. Men der var det kun 
noen få storhanner i hver teine.

• Når man har mange teiner i 
havet  kan man ikke regne med å 
få alle teinene fulle.

• Vi  bruker ca. 500-600 kg agn 
hver dag, vi fikk problemer med 
agnet ganske raskt. Vi satser på  
mest mulig ferskt agn, å når det 
var dårlig med fangsten på 
Havbris (Geir Ingolfsen) ble det 
litt problemer.

• Vi  måtte gå litt ned på agn 
mengden.



• Fra slutten av september var det 

bra med vasskrabbe my mer en 

normalt. 

• Utover oktober var det ganske  

jamt med leverbar krabbe , men vi 

begynte å bli ganske lei av  

vasskrabbe.

• Det ble etterhvert MYE 

vasskrabbe, på enkelte dager 

hadde vi sikker et gjennomsnitt på 

30 krabber i hver teine. 

• Det var veldig moro å dra når det 

er mye krabbe, men når du kun får 

2-3 bra krabber å resten må på 

havet er det ikke akkurat moro.

• Vi satte teinene fra 8 favn å ned til 

35,  vi fikk nesten bare fulle teiner 

men det var dessverre mye 

vasskrabbe.  



Konklusjon
• Det ser veldig lyst ut til kommende 

sesonger. Det er lenge siden vi har 

fått så mye krabbe i teinene.

• Alt sett under ett var det et bedre 

år med mengder krabbe i år, men 

det var MYE vasskrabbe .

• Kg krabbe vi kunne levere var 

dessverre ganske dårlig, vi va  

ca.20 tonn under vår forhåpning i 

år.

• Jeg ser veldig lyst på neste sesong, 

jeg gleder meg allerede det blir 

nok en spennende sesong.


